
ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА

ПРОТОКОЛ
засідання постійної комісії обласної ради з

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 
будівництва, транспорту та зв’язку

20 грудня 2024 року                                м. Полтава                                         № 31

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії.

Присутні: Матюшенко Олексій Володимирович – заступник голови постійної 
комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – заступник голови постійної 
комісії (в режимі відеоконференції), Копотун Костянтин Іванович – секретар 
постійної комісії (в режимі відеоконференції), Міщенко Михайло Іванович                    
(в режимі відеоконференції), Устименко Юлія Сергіївна – члени постійної 
комісії. 

Відсутні: Говоренко Володимир Олександрович – заступник голови постійної 
комісії.

Склад постійної комісії – 7 осіб. Присутні – 6 осіб. 

Запрошені та присутні:

Бондар 
Руслан Іванович

Заставський
Юрій Григорович

Заплаткін 
Сергій Миколайович

Кожевнікова 
Тетяна Павлівна

Коморна 
Леся Федорівна

тимчасово виконувач обов’язків начальника 
Управління інфраструктури Полтавської 
обласної військової адміністрації

виконувач обов’язків генерального директора 
КП ПОР «Полтававодоканал»

виконувач обов’язків директора 
ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 
області»

директор Юридичного департаменту 
Полтавської обласної військової адміністрації

начальник Управління майном обласної ради
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Корольчук
Богдан Леонідович

Левакіна
Оксана Віталіївна

Люмах
Олексій Олексійович

Мартиненко
Юлія Анатоліївна

Мізік
Олег Володимирович

Мироненко
Тетяна Євгеніївна

Метельська 
Лариса Євгенівна

Приймак
Дмитро Васильович

Особік 
Ірина Станіславівна

Рудяк
Олексій Сергійович

перший заступник начальника Полтавської 
обласної військової адміністрації

заступник керуючого справами – начальник
відділу організаційного забезпечення 
діяльності ради виконавчого апарату обласної
ради

юрисконсульт Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації

заступник начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – 
начальник відділу експлуатації систем 
життєзабезпечення, житлового фонду та 
благоустрою Департаменту будівництва, 
містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики 
Полтавської обласної військової адміністрації 

виконувач обов’язків генерального директора 
ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго»

виконувач обов’язків директора 
КП ПОР «Учбово-курсовий комбінат житлово-
комунального господарства»

начальник відділу юридичного забезпечення 
виконавчого апарату обласної ради

директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго»

заступник директора – начальник управління 
містобудування і архітектури Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та 
енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації

виконувач обов’язків генерального директора 
Полтавського обласного комунального 
підприємства «Аеропорт-Полтава»
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Руроєва
Лілія Олександрівна

Синявська
Тамара Григорівна

Смотрицька
Людмила Олександрівна

Скриль
Вячеслав Іванович

Чепурко
Олексій Григорович

заступник голови Полтавської обласної ради

заступник керівника апарату – керуючий
справами виконавчого апарату обласної ради

заступник керуючого справами ‒ начальник 
загального відділу виконавчого апарату 
обласної ради, депутат обласної ради

головний інженер ТОВ «Полтавакомунсервіс»

заступник голови Полтавської обласної ради

представники засобів масової інформації.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 
порядку денного засідання постійної комісії та запропонував прийняти його за 
основу та в цілому.

Порядок денний:
1. Про розгляд питання щодо надання дозволу КП ПОР 

«Полтававодоканал» на отримання кредиту на умовах овердрафту в ПАТ «МТБ 
БАНК».

2. Про розгляд питання щодо внесення змін до рішення Полтавської 
обласної ради від 26 квітня 2024 року № 800.

3. Про розгляд питання щодо передачі майна зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області.

4. Про розгляд питання щодо фінансової підтримки ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

5. Про розгляд питання щодо критичного фінансового стану КП ПОР 
«Полтававодоканал».  

6. Про розгляд питання щодо погодження змін до коригованого Плану 
розвитку (Довгострокова інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт))                     
КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки.

7. Про розгляд питання щодо погодження Плану розвитку (Довгострокова 
інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт)) на 2024 – 2028 роки та 
Інвестиційної програми (Інвестиційний проєкт) КП ПОР «Полтававодоканал» 
на 2024 рік.

8. Про розгляд питання щодо погодження коригованої Інвестиційної 
програми КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік.

9. Про перепідключення об’єктів критичної інфраструктури до мереж, на 
які не застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень.
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10. Про розгляд інформації щодо податкового боргу КП ПОР 
«Полтававодоканал» та звіту про діяльність КП ПОР «Полтававодоканал» за 
січень-вересень 2024 року.

11. Про розгляд питання щодо надання фінансової підтримки КП ПОР 
«Полтававодоканал».

12. Про розгляд звіту аудиторської фірми «Капітал груп» щодо аудиту 
фінансової звітності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2023 рік.

13. Про перепідключення багатоквартирних житлових будинків до 
водопровідної мережі КП ПОР «Полтававодоканал».

14. Про стан проходження опалювального сезону 2024/2025 років та 
вжиття необхідних заходів для безперебійного тепло- та водопостачання.

15. Про розгляд річного звіту виконувача обов’язків директора Комунального 
підприємства Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-
комунального господарства» про виконання показників ефективності використання 
спільного майна, а також майнового стану підприємства за 2023 рік.

16. Про розгляд питання щодо діяльності ОГКП «Облбудкомплект» та листа 
Головного управління ДПС у Полтавській області щодо вжиття заходів із погашення 
податкового боргу ОГКП «Облбудкомплект».

17. Про розгляд відповідей на рекомендації спільного засідання постійних 
комісій від 13.11.2024 про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного 
значення на території Полтавської області.

18. Про розгляд річного звіту виконувача обов’язків генерального 
директора Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-
Полтава» про виконання показників ефективності використання спільного 
майна, а також майнового стану підприємства за 2023 рік.

19. Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з 
питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку на 2025 рік.

20. Різне. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії за основу та 
в цілому.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував затвердити 
регламент роботи засідання постійної комісії:

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв., 
- для співдоповіді – до 5 хв.,
- виступаючим – до 3 хв.,
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- загальний час для обговорення питань – до 15 хв.

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 
членам постійної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 
враховувати вимоги воєнного стану, дотримуватися заходів безпеки та 
попередження витоку інформації під час проведення засідання постійної 
комісії.

Перед початком розгляду питань порядку денного наголосив, що 
відповідно до частини першої статті 591 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», у разі наявності у присутніх на засіданні постійної 
комісії депутатів обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань 
порядку денного, вони мають врегулювати його шляхом своєчасного 
самостійного публічного оголошення про це під час засідання. 

Розгляд питань порядку денного.

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання дозволу КП ПОР 
«Полтававодоканал» на отримання кредиту на умовах овердрафту в ПАТ «МТБ 
БАНК».

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що у КП ПОР «Полтававодоканал» виникла 
потреба у залученні додаткових обігових коштів. Звернувся з проханням 
підтримати зазначене питання.

ВИСТУПИЛИ:
В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, Коморна Л.Ф., 
начальник Управління майном обласної ради, Чепурко О.Г., заступник голови 
Полтавської обласної ради, Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального 
директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                                 

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Доручити КП ПОР «Полтававодоканал» та Управлінню майном обласної 

ради доопрацювати питання.

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо внесення змін до рішення Полтавської 
обласної ради від 26 квітня 2024 року № 800.

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що у 
зв’язку із зменшенням відсоткової ставки необхідно внести зміни до рішення 
Полтавської обласної ради від 26 квітня 2024 року № 800.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію директора ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго»                                

Приймака Д.В. взяти до відома.
 2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення.
3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо передачі майна зі спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», повідомив, що питання стосується передачі з балансу                    
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КП ПОР «Полтававодоканал» у комунальну власність Зіньківської міської ради 
Полтавської області спецтехніки, а саме, двох автогрейдерів.

ВИСТУПИЛИ:
В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, Коморна Л.Ф., 
начальник Управління майном обласної ради.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                                 

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити відповідний 

проєкт рішення.
3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо фінансової підтримки ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго».

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що одним з основних проблемних питань на 
підприємстві є заборгованість за спожитий природний газ, яка становить                     
150 млн грн. Для належного функціонування підприємства необхідно 
забезпечити фінансування з обласного бюджету на виконання заходів, 
передбачених відповідними обласними програмами.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо надання Кременчуцькою 

міською радою фінансової підтримки підприємству за рахунок надходжень 4% 
ПДФО.

Міщенко М.І., член постійної комісії, поцікавився чи користується 
підприємство Державною програмою «Доступні кредити 5-7-9%».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                      

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Мізіка О.В. взяти до відома.
2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

розглянути можливість виділення коштів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» з 
обласного бюджету у 2025 році на:

- виконання заходів Обласної програми фінансової підтримки та 
технічного розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-
комунального господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки та 
Програми оптимізації, автоматизації та розвитку системи централізованого 
теплопостачання ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2026 роки;

- погашення боргу за спожитий газ.
3. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» звернутися до Полтавської 

міської ради щодо виділення коштів з бюджету Полтавської міської територіальної 
громади для погашення боргу за спожитий газ за рахунок надходжень 4% ПДФО 
відповідно до законів України про державний бюджет.

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо критичного фінансового стану КП 
ПОР «Полтававодоканал».  

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що у діючих тарифах для населення врахована 
вартість електроенергії в розмірі 5,32 грн за 1 кВт. Наразі вартість 
електроенергії складає 10,26 грн за 1 кВт. Прогнозована вартість постачання та 
розподілу електроенергії в наступному році очікується в розмірі 11,37 грн. за 
1 кВт. Підприємству не вистачатиме близько 20 млн грн на місяць для сплати за 
спожиту електроенергію, що може призвести до відключення споживачів 
м. Полтава та 11 територіальних громад від водопостачання.

У 2025 році підприємству не вистачатиме 241 млн грн для покриття витрат 
за електроенергію, в зв’язку з чим є критично необхідним доповнити Обласну 
програму фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної 
власності в сфері житлово-комунального господарства Полтавської області на 
2023 – 2025 роки заходом щодо забезпечення функціонування критичної 
інфраструктури КП ПОР «Полтававодоканал» шляхом поповнення обігових 
коштів для покриття витрат та оплати поточних рахунків за спожиту 
електроенергію в розмірі 292 млн грн.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, ознайомила 
присутніх із змінами, які пропонується внести до Обласної програми 
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фінансової підтримки та технічного розвитку підприємств обласної власності в 
сфері житлово-комунального господарства Полтавської області на 2023 –                              
2025 роки.

ВИСТУПИЛИ:
Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради, Бєлашов С.В., 

голова постійної комісії, стосовно конкретизації джерел фінансування Обласної 
програми з урахуванням фінансування з місцевих бюджетів на підтримку 
комунальних підприємств за рахунок надходження 4 % ПДФО.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                               

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Доручити Управлінню майном обласної ради розробити проєкт рішення 

щодо внесення змін до Обласної програми фінансової підтримки та технічного 
розвитку підприємств обласної власності в сфері житлово-комунального 
господарства Полтавської області на 2023 – 2025 роки з урахуванням 
запропонованих змін.

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 
господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести на 
розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у встановленому 
порядку.

4. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації виділити 
кошти з обласного бюджету КП ПОР «Полтававодоканал» для погашення 
заборгованості за послуги з придбання та розподілу електричної енергії.

5. Рекомендувати КП ПОР «Полтававодоканал» звернутися до Полтавської 
міської ради щодо виділення коштів з бюджету Полтавської міської 
територіальної громади для погашення заборгованості за послуги з придбання 
та розподілу електричної енергії за рахунок надходжень 4% ПДФО відповідно 
до законів України про державний бюджет.

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження змін до коригованого 
Плану розвитку (Довгострокова інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт))                     
КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що питання порядку денного за № 6, № 7 та                  
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№ 8 між собою пов’язані. Повідомив, що при зміні тарифів у червні 2024 року 
збільшилися амортизаційні відрахування по Інвестиційній програмі 2024 року з 
30 млн грн до 36 485,0 тис. грн, в зв’язку з чим виникла необхідність 
дофінансувати Інвестиційну програму 2024 року. Також Інвестиційна програма 
доповнена новими заходами, а саме: придбання 8 насосів для артезіанських 
свердловин; отримання дозволів на користування надрами на 6 свердловин в 
селищі Градизьк; проведення робіт по ліквідації аварії на напірному 
каналізаційному колекторі по вул. Київське шосе у місті Полтаві. Враховуючи 
зазначене, необхідно також внести зміни до Плану розвитку (Довгострокова 
інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт)) КП ПОР «Полтававодоканал» 
на 2023 – 2027 роки, Плану розвитку (Довгострокова інвестиційна програма 
(Інвестиційний проєкт)) на 2024 – 2028 роки та додатку 4 Інвестиційної 
програми КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                     

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради                   

Коморній Л.Ф. погодити зміни до коригованого Плану розвитку 
(Довгострокова інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт))                                     
КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 – 2027 роки.

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження Плану розвитку 
(Довгострокова інвестиційна програма (Інвестиційний проєкт)) на 2024 –                 
2028 роки та Інвестиційної програми (Інвестиційний проєкт) КП ПОР 
«Полтававодоканал» на 2024 рік.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за
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ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                     

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради              

Коморній Л.Ф. погодити План розвитку (Довгострокова інвестиційна програма 
(Інвестиційний проєкт)) на 2024 – 2028 роки та Інвестиційної програми 
(Інвестиційний проєкт) КП ПОР «Полтававодоканал» на 2024 рік.

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження коригованої 
Інвестиційної програми КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                     

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Рекомендувати начальнику Управління майном обласної ради                    

Коморній Л.Ф. погодити кориговану Інвестиційну програму                                           
КП ПОР «Полтававодоканал» на 2023 рік.

9. СЛУХАЛИ: Про перепідключення об’єктів критичної інфраструктури до 
мереж, на які не застосовуються графіки аварійних та погодинних відключень.

Мізік О.В., виконувач обов’язків генерального директора ПОКВПТГ 
«Полтаватеплоенерго», зазначив, що питання перепідключення об’єктів 
критичної інфраструктури до мереж, на які не застосовуються графіки 
аварійних та погодинних відключень, підприємством опрацьовано та частково 
вирішено з урахуванням технічних можливостей об’єктів.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що водопровідні насосні станції 1 та 2 підйому, 
каналізаційні станції, Супрунівські та Затуринські очисні споруди підключені 
до захисних ліній електропередач. У місті Полтаві налічується 55 
підвищувальних насосних водопровідних станцій, з них: 29 – перепідключено, 
7 – у стадії оформлення документів, 19 – не перепідключені, оскільки є 
малозначимими.
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ВИСТУПИЛИ:
В обговоренні питання взяли участь: Чепурко О.Г., заступник голови 

Полтавської обласної ради, Бєлашов С.В., голова постійної комісії,                      
Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Матюшенко О.В., 
заступник голови постійної комісії, Мартиненко Ю.А., заступник начальника 
управління житлово-комунального господарства та енергетики – начальник 
відділу експлуатації систем життєзабезпечення, житлового фонду та 
благоустрою Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                     

ПОКВПТГ «Полтавтеплоенерго» Мізіка О.В. та виконувача обов’язків 
генерального директора КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти 
до відома.

2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» та КП ПОР 
«Полтававодоканал» посилити роботу щодо перепідключення об’єктів 
критичної інфраструктури до мереж, на які не застосовуються графіки 
аварійних та погодинних відключень.

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд інформації щодо податкового боргу КП ПОР 
«Полтававодоканал» та звіту про діяльність КП ПОР «Полтававодоканал» за 
січень-вересень 2024 року.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що податковий борг з ПДВ утворився за період 
2016 – 2021 років в сумі 12,0 млн грн та за період 2022 – 2024 років в сумі                   
14 млн грн. Також в судовому порядку оскаржені штрафи на суму 9 млн грн, 
що збільшують суму податкового боргу. Загальна заборгованість складає                    
42,8 млн грн. КП ПОР «Полтававодоканал» у 2024 році сплачено ПДВ в розмірі 
29,1 млн грн.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
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Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора                           
КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо надання фінансової підтримки КП ПОР 
«Полтававодоканал».

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що КП ПОР «Полтававодоканал» необхідне 
фінансування на загальну суму 322 млн 500 тис. грн, зокрема на:

- реконструкцію аварійної ділянки каналізаційного колектору, що 
проходить вздовж ставків мікрорайону «Сади» в м. Полтава – 42,8 млн грн;

- реконструкцію 2-ї нитки напірного каналізаційного колектору від КНС по  
вул. Великорогізнянській до Затуринських каналізаційних очисних споруд в                
м. Полтава – 257,2 млн грн;

- проведення капітального ремонту гостроаварійної ділянки самопливного 
каналізаційного колектору «ГРЛ» по вул. Оржицькій в с. Яр м. Полтава –                   
22 млн грн.

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, стосовно співпраці з Полтавською 

міською радою щодо виділення коштів на умовах співфінансування.
Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію виконувача обов’язків генерального директора                      

КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.
2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

розглянути можливість виділення коштів з обласного бюджету                                     
КП ПОР «Полтававодоканал» для заміни аварійних ділянок каналізаційних 
колекторів в місті Полтаві.

3. Рекомендувати КП ПОР «Полтававодоканал» звернутися до Полтавської 
міської ради щодо виділення коштів з бюджету Полтавської міської територіальної 
громади для заміни аварійних ділянок каналізаційних колекторів в місті Полтаві.
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12. СЛУХАЛИ: Про розгляд звіту аудиторської фірми «Капітал груп» щодо аудиту 
фінансової звітності КП ПОР «Полтававодоканал» за 2023 рік.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», ознайомив присутніх з результатами звіту для органів 
нагляду ТОВ «Аудиторська фірма «Капітал груп».

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків генерального директора                      
КП ПОР «Полтававодоканал» Заставського Ю.Г. взяти до відома.

13. СЛУХАЛИ: Про перепідключення багатоквартирних житлових будинків до 
водопровідної мережі КП ПОР «Полтававодоканал».

Скриль В.І., головний інженер ТОВ «Полтавакомунсервіс», зазначив, що 
існує проблема водопостачання трьох багатоквартирних будинків, оскільки 
договір на водопостачання укладений з АТ «Полтавський турбомеханічний 
завод». На сьогоднішній день майно заводу арештоване, постійно виникають 
проблеми з відключенням насосної станції заводу від електроенергії, у зв’язку з 
чим мешканці будинків залишаються без водопостачання.

Заставський Ю.Г., виконувач обов’язків генерального директора КП ПОР 
«Полтававодоканал», зазначив, що для перепідключення багатоквартирних 
житлових будинків до водопровідної мережі КП ПОР «Полтававодоканал» 
необхідні кошти в розмірі 1,8 млн грн.

ВИСТУПИЛИ:
В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Чепурко О.Г., заступник голови Полтавської обласної ради,                     
Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, Матюшенко О.В., 
заступник голови постійної комісії.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
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Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію головного інженера ТОВ «Полтавакомунсервіс» Скриля В.І. 

та виконувача обов’язків генерального директора КП ПОР «Полтававодоканал» 
Заставського Ю.Г. взяти до відома.

2. КП ПОР «Полтававодоканал» до 31.01.2025 вжити дієвих заходів щодо 
підключення багатоквартирних житлових будинків, які знаходяться за адресою: 
площа Павленківська № 3-А, 3-Б, 3-В, м. Полтава до водопровідної мережі 
підприємства з метою забезпечення безперебійного надання комунальних 
послуг з водопостачання та водовідведення. 

3. Рекомендувати Полтавській міській раді розглянути можливість 
виділення коштів з бюджету Полтавської міської територіальної громади для 
будівництва водопровідної мережі та забезпечення мешканців м. Полтава 
безперебійним водопостачанням та водовідведенням.

14. СЛУХАЛИ: Про стан проходження опалювального сезону 2024/2025 років та 
вжиття необхідних заходів для безперебійного тепло- та водопостачання.

Мартиненко Ю.А., заступник начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – начальник відділу експлуатації 
систем життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального 
господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, 
ознайомила присутніх із станом проходження опалювального сезону                 
2024/2025 років. 

ВИСТУПИЛИ:
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо терміну підключення 

когенераційних установок у м. Полтава.
Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 

запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. за
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію заступника начальника управління житлово-
комунального господарства та енергетики – начальника відділу експлуатації 
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систем життєзабезпечення, житлового фонду та благоустрою Департаменту 
будівництва, містобудування і архітектури, житлово-комунального 
господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації 
Мартиненко Ю.А. взяти до відома.

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд річного звіту виконувача обов’язків директора 
Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат 
житлово-комунального господарства» про виконання показників ефективності 
використання спільного майна, а також майнового стану підприємства за 2023 рік.

Мироненко Т.Є., виконувач обов’язків директора КП ПОР «Учбово-
курсовий комбінат житлово-комунального господарства», зазначила, що 
основним завданням підприємства є надання освітніх послуг, пов’язаних з 
підготовкою, перепідготовкою та підвищенням кваліфікації працівників 
житлово-комунального господарства, виконання замовлень Державної служби 
зайнятості та підприємств і організацій Полтавської області.

За 2023 рік підприємство підготовило 1945 осіб. Всього сума доходів за 
2023 рік по підприємству становить 1954,3 тис. грн.

Собівартість реалізованих послуг за 2023 рік склала 1844,7 тис. грн.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: інформацію виконувача обов’язків директора Комунального 
підприємства Полтавської обласної ради «Учбово-курсовий комбінат житлово-
комунального господарства» Мироненко Т.Є. взяти до відома.

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо діяльності ОГКП «Облбудкомплект» та 
листа Головного управління ДПС у Полтавській області щодо вжиття заходів із 
погашення податкового боргу ОГКП «Облбудкомплект».

Особік І.С., заступник директора – начальник управління містобудування і 
архітектури Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації, зазначила, що Обласне госпрозрахункове комунальне 
підприємства «Облбудкомплект» знаходиться в оперативному управлінні 
Полтавської обласної військової адміністрації. Листів щодо податкового боргу 
підприємства від Головного управління ДПС у Полтавській області до 
Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
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комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації не надходило.

Люмах О.О., юрисконсульт Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації, зазначив, що 09 грудня 2024 року призначено 
виконувача обов’язків директора Обласного госпрозрахункового комунального 
підприємства «Облбудкомплект». Це дозволить провести відповідну роботу по 
підготовці звернення до суду про порушення справи про банкрутство.

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 
за інформацією Головного управління ДПС у Полтавській області від 
29.07.2024 заборгованість Обласного госпрозрахункового комунального 
підприємства «Облбудкомплект» склала 707 892,10 гривень. Відповідно до 
рішення Полтавського окружного апеляційного суду у 2021 році із фонду 
заробітної плати апарату обласної ради була списана заборгованість у розмірі    
2 млн 81 тис. грн. Якщо не буде реалізовано рішення Полтавської обласної 
ради щодо звернення до Господарського суду Полтавської області про 
порушення справи про банкрутство ОГКП «Облбудкомплект», штрафні санкції 
будуть і надалі нараховуватись.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника директора – начальника управління 

містобудування і архітектури Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Особік І.С. та начальника Управління майном 
обласної ради Коморної Л.Ф. взяти до відома.

2. Рекомендувати Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, 
житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської обласної 
військової адміністрації організувати роботу щодо підготовки заяви до 
Господарського суду Полтавської області про порушення справи про 
банкрутство ОГКП «Облбудкомплект».
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17. СЛУХАЛИ: Про розгляд відповідей на рекомендації спільного засідання постійних 
комісій від 13.11.2024 про стан проведення ремонту автомобільних доріг державного 
значення на території Полтавської області. 

Особік І.С., заступник директора – начальник управління містобудування і 
архітектури Департаменту будівництва, містобудування і архітектури, житлово-
комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 
адміністрації, повідомила, що по зазначеному питанню доповість виконувач 
обов’язків директора ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області».

Заплаткін С.М., виконувач обов’язків директора ДП «Агентство місцевих 
доріг Полтавської області», зазначив, що вносити зміни до Програми 
утримання та розвитку автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення на 2024 – 2028 роки для можливості співфінансування ремонту 
автомобільних доріг загального користування державного значення недоцільно. 
Натомість запропонував розглянути можливість розроблення окремої програми 
для вирішення питання ремонту доріг. 

ВИСТУПИЛИ:
Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, проінформував щодо 

проведення ремонту автомобільної дороги в с. Піщане. Висловив пропозицію 
щодо проведення наради в Державному агентстві відновлення та розвитку 
інфраструктури України щодо проведення ремонту автомобільних доріг в 
Полтавській області.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував звернутися до 
Полтавської обласної військової адміністрації з пропозицією організувати 
спільну нараду в Державному агентстві відновлення та розвитку 
інфраструктури України за участі Служби відновлення та розвитку 
інфраструктури у Полтавській області, керівництва обласної ради та депутатів 
обласної ради щодо проведення ремонту автомобільних доріг державного значення 
на території Полтавської області.

Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію заступника директора – начальника управління 

містобудування і архітектури Департаменту будівництва, містобудування і 
архітектури, житлово-комунального господарства та енергетики Полтавської 
обласної військової адміністрації Особік І.С., виконувача обов’язків директора 
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ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» Заплаткіна С.М., взяти до 
відома.

2. Рекомендувати Службі відновлення та розвитку інфраструктури у 
Полтавській області спільно з Управлінням інфраструктури Полтавської 
обласної військової адміністрації внести пропозиції щодо розробки Програми, 
спрямованої на проведення ремонту автомобільних доріг державного значення 
на умовах співфінансування.

3. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 
організувати спільну нараду в Державному агентстві відновлення та розвитку 
інфраструктури України за участі Служби відновлення та розвитку 
інфраструктури у Полтавській області, керівництва обласної ради та депутатів 
обласної ради щодо проведення ремонту автомобільних доріг державного значення 
на території Полтавської області.

18. СЛУХАЛИ: Про розгляд річного звіту виконувача обов’язків генерального 
директора Полтавського обласного комунального підприємства «Аеропорт-
Полтава» про виконання показників ефективності використання спільного 
майна, а також майнового стану підприємства за 2023 рік.

Рудяк О.С., виконувач обов’язків генерального директора Полтавського 
обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава», зазначив, що 
чистий дохід від власної діяльності склав у 2023 році 660 тис. грн. Інших 
доходів підприємство не має.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії 
з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.

Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: звіт виконувача обов’язків генерального директора Полтавського 
обласного комунального підприємства «Аеропорт-Полтава» Рудяка О.С. взяти 
до відома.

19. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з 
питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку на 2025 рік.

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що проєкт плану роботи 
постійної комісії був надісланий членам постійної комісії для ознайомлення та 
запропонував його підтримати.
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Ознайомив членів постійної комісії з проєктом рекомендацій та 
запропонував визначитися і проголосувати.

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0.
Бєлашов С.В. за Мірошніченко Л.В. відсутня
Говоренко В.О. відсутній Міщенко М.І. за
Копотун К.І. за Устименко Ю.С. за
Матюшенко О.В. за

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 
житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 
транспорту та зв’язку на 2025 рік. 

20. Різне.
У «Різному» виступів не було.

Голова постійної комісії Сергій БЄЛАШОВ

Секретар постійної комісії Костянтин КОПОТУН


